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PODVOD !!!!!!!!!!!!!!!!!!!!! Zdar quadaci tady Květak Bílina LTR 450 č.444 2.místo dvojic Milovice
3.10.09.. tak jsme zjistili že dvojice č.344 si zkracovali trat a i svědci můžou potvrdit,že oba jeli
součastně po trati-jen toto je na diskvalifikaci!!!!! je to svinárna a už by nikdy neměli v tomto poharu
startovat!!! DEJTE SI NA NĚ POZOR
yamahayfz-450 04.10.2009 23:33:17

to jsou parchanti je to nefer nemaji to jezdit kdyz na to nemaji.
Voky 05.10.2009 07:13:11

a na jakym místě dojeli č.344?prý se objevilo více jezdců co někde objížděli,ale já tam
nebyl :-(
quad-extreme 05.10.2009 07:29:07

To se musí vyšetřit :[
Voky 05.10.2009 07:47:42

ajeje Colombo je tady.ty si vyšetři na vzducháče :lol:
kvetak1000 05.10.2009 09:45:31

Voky> zdar byli před nama na prvním.. prý jsou někde i fotky kde jedou mimo trat..
arai 05.10.2009 11:12:10

kvetak1000> Tak se podívej na to moje vlákno o Milovickém Pekle a na fotky na
www.praotec.cz. Zelené KFX s číslem 15 tam objíždí muldy a ostaní jak otroci jedou
tak, jak mají. Docela slušný časový náskok. Takhle ty muldy objel 2x - pak jsem odešel
fotit jinam.
Kabek 05.10.2009 15:30:50

at je diskvalifikujou,to je nefer mi se tam dřeme jak muklové a voni si to zkratej,je to
hnus
babynek 05.10.2009 16:11:45

tak Kvetaku ztoho co jsi napsal nejsem vubec moudrej. napsal si, ze is zkracovali trat
nebo jeli soucasne po trati? nevim jak se tam resili chipy nebo se carkovalo. jinak
protest se podava vzdy po zavode tak jste meli zajit a vzit svedky a vyresit to na miste.
psat pak na net a lyncovat je asi ta nejhorsi moznost! jo a psat ze to ti dva neumej je

Stránka 1/4
07.06.2010 10:06:08

Motorkáři.cz

http://www.quadmania.cz/forum-detail/?ft=1453&fid=24


PODVODNÍCI V MILOVICICH VE 4 HODINOVCE QUAD DVOJIC
http://www.quadmania.cz/forum-detail/?ft=1453&fid=24

fakt sranda :)  z "propozic":  15. Podání protestu Podání protestu proti výsledkům je
možné ve vymezeném čase po skončení závodu pouze u ředitele závodu. Protest bude
projednán s ředitelem závodu, jezdcem a časomírou. Protest je zpoplatněn částkou
500,- Kč. Při uznání protestu se částka vrací podávajícímu, v opačném případě propadá
pořadateli.
kvetak1000 05.10.2009 19:39:00

babynek> přehazovali si chip na trati... ještě se jich zastavej ... ja nepsal že to
neuměj... :[
stenlymistr 05.10.2009 19:42:53

Nazdárek závodníci. Myslím, že člověk tohoto typu (švindlíř) nemuže být vůbec hrdý na
své trofeje. Podívejte se na své poličky a srdce vás hned zahřeje ( to je hrdosti a dřiny
co?) Švindlíř se může chlubit, ale svědomí ho bude žrát a to si myslím, že bude. Je
dobré se o takové věci pobavit a upozornit na lidi, kteří na závodech nemají co dělat,
švindlovat se prostě nemá a je potřeba opravdu zasáhnout.  BABYNEK- Musím
souhlasit, že podat protest je dobré na závodech. Jenže, jednou jsem byl svědkem
protestu (oprávněného) a jednotlivec byl pomalu ukamenován davem. Nedivím se, že
se Květákovi nechtělo a rozjel raději zajímavou internetovou diskuzi.  Byl bych moc
rád, kdyby se někteří lidé drželi velmi zajímavého hesla fair play.  Váš STENLY 88
babynek 05.10.2009 21:36:12

kvetak1000> ano zastanu se jich, protoze oba jsou poctivi zavodnici a takoveto
osocovani jim teda dela hodne spatnou reklamu. pokud by jsi mel dukazy, fotky,
svedectvi tak bys netlachal tady na foru, ale resil to s poradateli. ti maji pravo
rozhodnout, jestli se stal podvod nebo ne. poctive jsme is prosel vsechny fotky ktere
tady na foru jsou a muzu rict, ze jsme zadny prohresek nenasel. Pokud by byli oba na
trati jak pises tak jak by asi mohli s jednim cipem nejak svidlovat?  stenlymistr: a jak
to jinak chces resit? bud mam dostatek dukazu a uznaji ze protest byl opravneny, tim
padem se muzou vztekat jak chcou, ale budou to muset uznat. nelibi se mi tady tohle,
protoze je strane jednoduche na internetu nekoho osocit z podvodu. ten clovek nema
skoro moznost se nijak branit, lidi se jako stado ovci zacnou priklanet na jednu stranu
a osocovat je aniz by znaly okolnosti.  abych tady nemlel ja prazdnou hubou, tak oba
zavodniky znam a kdo se pohybuje ve svete quadu a hlavne offroadmaratonu tak je
bude znat taky dobre.
martinur 05.10.2009 21:49:15

babynek> Přečti si příspěvek č. 7 a pak tady zvyšuj hlas :-).
babynek 05.10.2009 21:58:18

martinur> promin ale jsi mimo misu, tam se pise o nejake kawasaki .... a uplne o
nekom jinem ... o tom o kom se bavime to neni. takze myslim, ze je to na miste!  aby
bylo jasno bavime se tady o st.c. 344
kvetak1000 05.10.2009 23:16:43

babynek> kamo jen to že byli oba společně na trati tak je už na diskvalifikaci tak tu
nemel pičoviny..
babynek 06.10.2009 06:46:23

kvetak1000> ptam se jeste jednou mas dukaz? ... jinak lamparna je nekde jinde ...
zatim jsi nam nepredvedl nic, jen skodis. zamysli se nad sebou.
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JumboCZ 06.10.2009 21:17:06

nechci vám do toho kecat, ale   A. jestli je v pravidlech protesty do X hodin po skončení
závodu, tak tady to fakt nemá smysl řešit. Prostě si na ně příště dejte pozor, věř tomu
že když si ho chytneš "při činu" 100x ti to vynahradí to jedno druhý místo (vlastní
zkušenost, jiný sport).  B. jestli si tu z toho uděláte "lampárnu" a snůšku nadávek jako
Fabrika tak vám to tu stejně smažou
chalo 06.10.2009 22:51:40

babynek>  no já nevím,já jsem tam byl,chlapce vůbec neznám,a asi první tři hodiny
jsem je při tom závodu ani nezaregistroval,poslední hodinu jsem zjistil,že tato dvojice
je v první trojce,asi by bylo velice zajímavé zjistit za kolik zajižděli jednotlivá kola,že?
Jinak taktéž je pravda,že v poslední hodině v depu nebyl ani jeden z nich. Jinak z
výsledků,které jsem našel z minulých závodů jsem ani v jednom neobjevil nic
světoborného. Tak nevím,jinak si myslím,že trať se do různým způsobem zkrátit,ale to
nám asi nikdo z nich neřekne,že. Ale mám za to,že na ten výsledek jistě nemněli,ale to
se ukáže příště jestli ještě něco pojedou,hlavně v porovnání s třeba s Květákem či
někým podobným.
babynek 07.10.2009 07:02:29

chalo> zes je nevidel to je celkem pochopitelne :). oni totiz tento serial nejezdi, nebo
teda jede z nich mozna parkrat ano. pokud chces kouknout na vysledky koukni na
offroadmaraton a pak sem neco pis, ze by na to nemeli. jiste taky bych se rad podival
na prujezdy. urcite by se podle toho dalo poznat kdyby podvadeli a taktez by to poznali
i poradatele. podle meho to jeli v Milovocich hlavne proto, ze to neni tak daleko jako
jine zavody a 4h dvojic je dobry trenink na podobne vytrvalostni zavody v maratonu.
kdyz se kouknes na http://www.offroadma...ml?id_zavodu=0&ctg=4 budes urcite
moudrejsi. Vis reknu ti to tasi tak, kdybych se ted rozhold o tobe napsat, ze podvadis a
lidi te pri tom videli, jsme zvedav jak se budes tvarit. Ze to uz je pravda, to nemuzu
dokazat, ale uz jen tohle mi staci pro to abych ti pekne skazil naladu. Vem si to, dres
se tam 4h, mas ztoho dobry pocit, zej si neco dokazala a pak prijde nekdo takovy jako
kvetak a ty.
babynek 07.10.2009 07:08:25

JumboCZ> osobni invektiva zasadne nepouzivam .. nicmene censor uz zasahl :)
martinur 07.10.2009 07:11:48

Vlákno splnilo účel. Na dva závodníky, o nichž je tu reč, se zaměří pozornost diváků a
ostatních závodníků. Příští závod ukáže.
babynek 07.10.2009 07:31:16

17 a 18.10 Ostrava offroadmaraton 2h a 3h jednotlivcu. myslim, ze na provereni
fyzicky je to idelani. rad vas tam vsechny uvidim :)
oldgreen 07.10.2009 07:56:10

Kde se bude jezdit?
babynek 07.10.2009 08:05:27

oldgreen> http://www.offroadma...ar.html?id_zavodu=92 jinak jsme zjistil, ze se toho
ve stejny cas deje hodne ... napriklad v Zubří u Rožnmova je Březovec cup, pak se jede
24h http://www.galaxybike.cz/
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Robert_ADT 07.10.2009 12:06:41

Ahoj, za pořadatele k téhle diskusi můžu uvést jen to, že pokud máte jakékoliv
pochybnosti o výsledcích, je potřeba podat protest hned po dojetí závodu. Pokud se
sejdou svědci a jejich více, lze se při vzájemné konfrontaci dobrat k závěru. Je to
staveno i v propozicích. Dodatečná změna výsledků není možná, navíc nemám v ruce
důkaz, že by si kluci zkracovali trať. Kontroloval jsem průjezdy jednotlivých kol a
opravdu jsem nesrovnalosti nenašel. Z pořadatlského hlediska ani není možné úplně
veškeré dění na tak dlouhé trati ohlídat, v tomhle spoléháme na slušnost jezdců mezi
sebou. Takže pokud budete mít v budoucnu jakékoli připomínky (snažíme se o
maximální korektost, ale nejsme neomylní), řeště je s námi prosím přímo na místě.
Jinak by nás také zajímali vaše dojmy ze závodu, jestli se vám líbil nebo naopak na
čem bysme měli v budoucnu zapracovat. Na výsledky stále čekám, jakmile je budu mít,
pověsím je na naše stránky. Budou tam i fotky. Jinak díky všem za účast. Robert, ADT
Horažďovice
babynek 07.10.2009 12:16:47

Poza> dik za vyjadreni poradatele, sam jsem chtel nekoho z vas kontaktovat.
MAT-lupíno 07.10.2009 18:51:23

Poza> Dojmy? bylo to super.  Já bych to jel víckrát za rok.
chalo 12.10.2009 10:01:58

babynek> Zdravím Tě. Vzali jsem si to k srdci a dali jsem 2 místo v Sedlčanech,mám
za to,že tento výsledek jasně ukázal KDO JE NEJLEPŠÍ
babynek 12.10.2009 10:29:02

chalo> chlape, jen se uklidni, ukazalo to, ze jste skoncili na vybornem miste v zavode,
ve kterem jste spolecne nesouperili. a kdo je nejlepsi?.... ses jako malej jarda. co k
tomu ti mam rict, jestli nedokazes zkousnout regulerni porazku a snazis se nekoho
ocernit, tak nejlepsi asi nejsi...  edit: jinak koukal jsme, ze jste startovali i v
offroadmaratonu, ale tam jste moc uspesni nebyli. kazdopadne hodne zdaru a sil do
dalsich zavodu a novych viteztvi.
chalo 12.10.2009 12:03:42

babynek> hele já jsem klidnej,jinak já zastupuji závodníka z milovic co byl první v
jednotlivcích,takže v podstatě o nic nejde.Maratonek jsme jako tým nejeli, ale
možná,že i na to přijde,určité to nebude jednoduché ale věřím v čestný boj.
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